
 

Dordrecht, 15 juli 2023 

Ar5kel 40 vragen RVO ‘heroverweging mandaten college’ 

 

De behandeling van de kadernota 2024 heeA duidelijk gemaakt dat op termijn onze gemeente een 
forse bezuinigingsopera5e wacht. Bij dit proces wordt logischerwijs ook een meer dan nadrukkelijke 
rol verwacht van de gemeenteraad om te komen tot de juiste keuzes.  

In dat kader en verdere voorbereiding moeten alle op5es op tafel komen en heroverwogen worden. 
Een van de uitgangspunten die wat betreA Frac5e Van Waardhuizen noodzakelijk en onontkoombaar 
is, is de heroverweging van de mandaten die aan het college zijn verleend waarmee financiële 
uitgaven mee zijn gemoeid. Zeker i.h.k.v. budgetrecht van de gemeenteraad heeA onze frac5e dan 
ook een aantal vragen. Deze vragen zijn mede ingegeven door het proces rondom de 
contractverlenging met HVC. In een besloten vergadering is duidelijk geworden dat deze verlenging 
gemandateerd is aan het college. De hierbij benodigde financiële middelen zijn meer dan fors te 
noemen. Zeker ook omdat de contractverlenging regio breed wordt ingestoken met een aantal 
regiogemeenten en HVC-afnemers. 
 

Frac5e Van Waardhuizen heeA hier een aantal vragen over; 

1. Is het college het met ons eens dat vooruitlopend op de bezuinigingen het noodzakelijk is dat 
alle op5es in beeld worden gebracht? Waaronder ook de gemandateerde zaken. Zo niet, 
waarom niet? 

2. Is het college het met ons eens dat ook een heroverweging van de afgegeven mandaten 
hierbij opnieuw aan de gemeenteraad moet worden voorgelegd zodat zij enerzijds inzichtelijk 
heeA welke mandaten er zijn afgegeven en anderzijds wellicht tot andere keuzes komt en 
aanscherping van de kaders? Zo niet waarom niet? 

3. Is het college het met ons eens dat rich5ng financieel moeilijkere 5jden de gemeenteraad 
strakker en meer zicht moet hebben op de uitvoering van zijn budgetecht? Zo niet, waarom 
niet? 

4. Is het college het dan ook met ons eens dat juist een contract met verstrekkende financiële 
gevolgen onder meer directe bevoegdheid van de gemeenteraad moet vallen? Zo niet, 
waarom niet? 

5. Is het college bereid om deze mandaat bevoegdheid m.b.t. de contractverlenging met HVC 
aan te houden totdat de gemeenteraad hierover haar mening heeA kunnen vormen en 
wellicht tot aanpassing van de mandaatregeling wil overgaan? Zo niet, waarom niet? 

 

Met vriendelijke groet, 

Frac5e Van Waardhuizen 


